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 Zápis z 1. jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP  
 
 
Datum konání:     15. 1. 2014 od 17,00 h do 18,45 h 
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
1. Program 1. jednání  
Program byl odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 6-0-0). 
 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis ze 4. jednání byl bez připomínek odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 6-0-0). 
 
Předseda P. Hána předal členům výboru písemnou reakci rad. Manharta na dotaz 
k aktuálnímu stavu návrhu zákona o regulaci prostituce.  
Zástupkyně odboru LEG MHMP JUDr. Žáčková doplnila, že není  nutné opětně reagovat 
a návrh zákona předkládat ke schválení do ZHMP. 
 
3. Informace o zajištění bezpečnosti a pořádku při rozsvícení vánočního stromu, 
mikulášského večera, oslav Silvestra 2013 a novoročního ohňostroje 2014 v hl. m. 
Praze 
Ing. J. Juránek, ředitel odboru BKR MHMP, doplnil písemný materiál komentářem, ve 
kterém  zmínil některé mimořádné události, rozhodnutí o osazení přenosného hrazení 
okolo sochy sv. Václava, Husova památníku a stanoviště ZZS (Golem). 
diskuze: 
MUDr. Schwarz – počet ošetřených zranění způsobených zábavnou pyrotechnikou byl na 
celém území HMP vyšší než v samotném centru města; 
P. Hána – průběh oslav i díky organizačním opatřením byl celkově velmi klidný; 
D. Hodek – přemístění pódia před ministerstvo a instalace zábran kolem Husova 
památníku bylo dobré rozhodnutí; 
Ing. Juránek – informoval o zvýšeném počtu stížností občanů na užívání pyrotechniky i 
v pracovních dnech a zejména ve večerních hodinách. 
 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu bere informaci o zajištění bezpečnosti a pořádku na 
vědomí. 
Výbor pro bezpečnost a legislativu děkuje organizátorům a spolupracujícím složkách 
Záchranného bezpečnostního systému HMP za profesionální a bezproblémovou 
organizaci. 

hlasování 7-0-0 
(dostavil se p. Blažek) 

 
 
 
4 Informace o činnosti Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP za září až 
prosinec 2013 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP souhlasí se zprávou o činnosti výboru za září  
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až prosinec 2013 a ukládá předsedovi předložit informaci do ZHMP.  

hlasování 7-0-0 
 

 
 
5a) Zpráva KŘ policie HMP k bezpečnostní situaci v HMP za prosinec 2013 
Úvodní komentář  provedl ředitel policie plk. Mgr. Vondrášek, zmínil některá konkrétní 
data (např. + 13,4 % zjištěné TČ, objasněnost + 11 %, doprav. nehodovost + 6 %), doplnil 
informace k výbuchu na palestinském velvyslanectví, k šetření Generál. inspekce 
v souvislosti s pronásledováním vozidel a použití střelných zbraní.  
Na 2. jednání výboru předloží srovnání dat nejen rok 2013/2012, ale s více roky zpětně. 
 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu PČR k bezpečnostní situaci 
v HMP za  prosinec 2013 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
(dostavila se Teska Arnoštová) 

 
 
 

5b) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za prosinec 2013 
Zpráva dle ředitele ZZS HMP MUDr. Schwarze nevyžaduje komentář. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu ZZS HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  prosinec 2013 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
 
 
5c) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za prosinec 2013 
Mgr. Peška, řed. HZSP, zastupoval na jednání výboru Ing. O. Klegr. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu HZSP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  prosinec 2013 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
 

 
 
5d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci v HMP za prosinec 2013 
Ke zprávě o oslavách v závěru roku 2013, ke konání ohňostroje 1. ledna 2014 a k měsíční 
zprávě neměl ředitel Městské policie Ing. Šuster žádné doplnění. 
diskuze: 
JUDr. Blažek – dotázal se na aktuální situaci v dopravě, na zaměstnanost u MP a vývoj 
náboru strážníků; 
Ing. Šuster – konstatoval, že postupuje podle schválené koncepce a v těchto dnech byla 
spuštěna nová náborová kampaň, navýšení rozpočtu MP pro r. 2014 umožní vyšší počet 
přijatých strážníků, celý proces bude popsán ve zprávě za rok 2013, která bude předložena 
na následujícím výboru; 
D. Hodek – městskou policii vnímá jako základní pilíř bezpečnosti v Praze, proto 
dlouhodobě prosazuje vyšší počet strážníků v ulicích; 
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JUDr. Blažek – vznesl dotaz, kdy se jednání výboru zúčastní vrchní velitel MP, primátor 
HMP; 
P. Hána – sdělil, že tuto informaci nemá. 
 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu MP HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  prosinec 2013 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
 
 
6. Zpráva o činnosti SS HMP za prosinec 2013 
Zprávu doplnil komentářem ředitel SS HMP Mgr. Bohdan Frajt.  
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu o činnosti SS HMP za  prosinec 
2013 na vědomí.  

hlasování 7-0-0 
(hlasování nebyla přítomna Teska Arnoštová) 

 
 

8. Různé 
 ústní informace o aktuálním stavu příprav na cvičení „blackout“ 

Informaci podal Ing. Juránek, ředitel odboru BKR MHMP. Popsal plánovaný průběh 
štábního cvičení plánovaného na 26. února 2014, vč. modelové situace výpadku el. energie 
po dobu 3 dnů, informoval o účasti na jednání přípravného výboru ve Vídni, kde již 
cvičení proběhlo. Na území ČR tuto situaci cvičila města Pardubice a Hradec Králové. 
diskuze: 
JUDr. Ledl - požádal o vysvětlení některých použitých pojmů; 
Ing. Juránek - štábní cvičení je výraz pro situaci, která nenastane skutečně, ale jedná se o 
simulovaný stav, časový skok  znamená posun v čase oproti reálnému skutečnému času,  
cvičení se zúčastní nejen složky IZS, ale např. DP HMP, Pražské služby, Pohřební ústav, 
Hyg. stanice, SŽDC, Armáda ČR, operátoři, energetici a další, účelem cvičení je získat 
představu o využití náhradních zdrojů, prověřit např. evakuaci osob z výtahů, podzemních 
prostor, metra; 
P. Hána - základním cílem cvičení je zmapovat nastalou situaci, prověřit a odhalit slabší 
místa; 
D. Hodek - dotázal se, kdo bude akci řídit; 
Ing. Juránek - předseda KŠ HMP, primátor HMP; 
JUDr. Ledl – cvičení vnímá tak, že by  každá organizace měla na základě vyhodnocení 
cvičení  upravit své krizové plány; 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere ústní informaci o aktuálním stavu 
příprav na cvičení „blackout“ na vědomí. 

hlasování 8-0-0 
(přítomna Teska Arnoštová) 

 
 
 
 olympijský park Sochi na Praze 7, Letná v době 7. – 23. 2. 2014 

Informaci sdělil Mgr. Vondrášek, ředitel PČR. Probíhají pravidelné koordinační porady, 
akce proběhne v oploceném areálu se třemi vchody, uvnitř na bezpečnost dohlíží najatá 
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agentura, provozní doba 9,00 až 22,00 h, vstupné 50 Kč, projekce, pódium, U-rampa, 
ledová plocha (bruslení), běžecký okruh, jsou přijata dopravní opatření v okolí, ale lze 
předpokládat určité problémy, point pro PČR na Praze 7 pravděpodobně v ul. Fr. Křižíka, 
za MP HMP styčná osoba ředitel OŘ Praha 7. 
diskuze: 
P. Hána – doporučil přizvávat na koordinační porady zástupce MČ Praha 7, 
JUDr. Krobová Hášová – zmínila časté stížnosti občanů v souvislosti s  cyklotrasou 
umístěnou v blízkosti olympijského parku na Letné; 
JUDr. Ledl – pořadatelem akce je Český olympijský výbor, jak se podílí na spolupráci 
HMP. 
 
 
 
 p. Krbek (SOS odbory) nabídl při projednávání zprávy policie za rok 2013 

součinnost a dotázal se, zda může své podklady předat členům výboru 
P. Hána – zasedání výboru je veřejné, proti předložení materiálu nemá námitky. 
 
 dopis rad. Manharta (č.j.1400001-M/2014) ve věci aktuálního stavu návrhu zákona 

o regulaci prostituce 
JUDr. Blažek – poděkoval za reakci Mgr. Manharta, vyjádřil kritiku nekonání a zbytečné 
prodlevy, což způsobilo, že se nestihl v minulém volebním období návrh zákona projednat 
v Posl. sněmovně a než bude projednáno v ZHMP, potrvá prodleva další měsíce; 
P. Hána – po konzultaci se zástupcem odboru LEG MHMP potvrdil, že není nutné návrh 
zákona opětovně projednávat v ZHMP. 
 
 
 
Předseda výboru P. Hána požádal, aby na jednání zůstali pouze členové VBL ZHMP, 
neboť dalším bodem programu je bod 7. přísedící. 
 
 
 
7. Přísedící 
 opětovná volba 

diskuze: 
JUDr. Krobová Hášová - vyjádřila nesouhlas s volbou příslušníka policie nebo asistenta 
soudce, asistent aspiruje na soudce, přísedící musí být nezávislý; 
JUDr. Teska Arnoštová – u pracovníka soudu vnímá výkon přísedícího jako střet zájmů, 
zaměstnanec soudu je závislý ke svému zaměstnavateli; 
D. Hodek – chápe výhradu k příslušníkovi státní policie, ale strážník MP může být 
přínosem; 
JUDr. Ledl – podstatu přísedícího vnímá, že není profesionál, vnáší laický rozměr, bez 
znalosti konkrétního člověka si nedovolí kohokoli vyřadit; 
JUDr. Novaková – potvrdila, že výbor je prvním schvalujícím místem, soud se vyjádří až 
po projednání na Zastupitelstvu HMP. 
P. Hána – připustil, že názory pracovníka soudu mohou souznít s myšlenkami 
zaměstnavatele. 
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Předseda P. Hána rozhodl o hlasování po jednotlivých osobách: 
č. 1 P. B.  6-1 (Krobová Hášová)-1 (Liška) 
č. 2 D.D.  7-0-1 (Krobová Hášová) 
č. 3 Ž.K.  8-0-0 
č. 4 S.V.  7-0-1 (Krobová Hášová) 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost a legislativu ZHMP navrhuje znovuzvolení 4 přísedících z 
předloženého seznamu, který byl předmětem jednání. 

 
 noví zájemci 

č. 1 V.C.  8-0-0 
č. 2 J.K.  8-0-0 
č. 3 Ing. J.K.  8-0-0 
č. 4 D.K.  6-2 (Krobová Hášová, Liška)-0 
č. 5 M.N.  1-(Ledl)-3 (Krobová Hášová, Liška, Teska Arnoštová)-4 
 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost  a legislativu ZHMP navrhuje zvolení  kandidátů č. 1, č. 2, č. 3 a 
č. 4 z předloženého seznamu, který byl předmětem jednání. 
 
Kandidát č. 5 nebyl odsouhlasen a nebude navržen. 
Na funkci přísedících MS budou ZHMP navrženi 4 uchazeči. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Další jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP se uskuteční  19. 2. 2014 od 
16,00 hodin na MHMP, Mariánské n. 2, Praha 1, č. dv. 430. 
 
 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 
  JUDr. L. Ledl 


	Zapsala: R. Procházková

